
 

 

  

 

 

 

Vragen ex art 41 RVO bij de Verstedelijkingsstrategie MRA 
 

Hilversum, 18 april 2021 

 
Op 31 maart ontving de Raad een informatiebrief van de MRA over het "Verstedelijkingsconcept 
2030/2050 Metropoolregio Amsterdam" (Zie in iBabs onder 23 Ingekomen stukken). 
 
In de brief staat dat er op 17 mei 2021 nog een nieuwe versie verschijnt van dit 
Verstedelijkingsconcept en dat de raden tot 12 juli hebben om "wensen en opvattingen" in te 
dienen.  
Na de zomer worden dan de "beoogde bestuurlijke afspraken" en de "investeringsstrategie" 
toegevoegd door de MRA en dat alles wordt in het BO MIRT (Bestuurlijk Overleg-
Meerjarenprogramma Infrastructuur, Ruimte en Transport) in november 2021 neergelegd voor 
afspraken met het Rijk. 
Het enige moment waarop de raad sturing kan geven aan de Verstedelijkingsstrategie, die 
voorgelegd wordt bij het BO-MIRT in november, is vlak voor de zomer, via een "wensen en 
opvattingen" uitspraak. Daarna worden raden pas begin 2022 gevraagd de Verstedelijkingsstrategie 
formeel vast te stellen. 
 
In de Bestuurlijke Planning van de Raad staat dat het onderwerp "Wensen en bedenkingen 
Verstedelijkingsstrategie MRA" geagendeerd voor de raadscommissie van 23 of 30 juni, om 
vervolgens in de raadsvergadering van 7 juli te worden vastgesteld. 
 
Zoals u weet heeft de raad ervoor gekozen om nu eerst via inwonersparticipatie aan de slag te gaan 
met de Omgevingsvisie 2040. 
 
Vraag 1: 

 Hoe gaat u de inwoners van Hilversum informeren over deze Verstedelijkingsstrategie? 
 Hoe ziet u de inwonersparticipatie over de Verstedelijkingsstrategie, terwijl de participatie 

over de Omgevingsvisie 2040 nog loopt? 
 
Zoals u weet heeft de gemeenteraad in de zomer van 2020 besloten om het project Sleutelgebied te 
stoppen. U heeft dit toen aan de MRA laten weten. 
 
Op blz. 19 van het genoemde stuk over de Verstedelijkingsstrategie staat op een kaart aangeduid 
welke plannen er zijn voor extra woningen in de MRA. Er staat ook een rood bolletje bij het 
Mediapark. Dit bolletje staat voor de omvang van 5.000 tot 10.000 woningen. 
In de legenda staat "Plancapaciteit: harde en zachte plannen tot en met 2030 (versie 1 mei 2020)". 
 
Vraag 2: 

 Vindt u het ook niet opmerkelijk dat er op 31 maart 2021 een nieuw document over de 
Verstedelijkingsstrategie wordt opgeleverd vanuit de MRA, waar het sleutelgebied nog 
steeds in staat? 



 

 

 Volgens de legenda is het gebaseerd op de plancapaciteit van 1 mei 2020. Heeft u erop 
aangedrongen om deze kaart te updaten en het sleutelgebied niet meer aan te geven, 
aangezien u na 1 mei 2020 een duidelijke uitspraak heeft gehad van de raad om het 
sleutelgebied te stoppen? 

 
Op blz. 23 "Veerkrachtige schone en inclusieve economie - Ontwikkelrichting 2050" staat er met een 
grote roodoranje bol een "stadshartontwikkeling met een regiogehalte" aangegeven ten noorden 
van Station Hilversum. Ernaast staat er een "Kennis- en innovatiecluster". 
 
Vraag 3: 

 Staat deze grote roodoranje bol op de plek van Hilversum Mediapark? 
 
Op blz. 65 van de Verstedelijkingsstrategie staan de Afspraken, die vanuit de MRA worden 
voorgesteld, om te maken tijdens het BO-MIRT in november 2021. 
Eén van de afspraken is: "De integrale ontwikkeling van stadshart Hilversum (onderdeel van 
Bereikbare Steden)." 
Om over deze voorgestelde afspraak te kunnen besluiten heeft de raad meer informatie nodig over 
'Stadshart Hilversum'. 
 
Vraag 4: 

 Graag ontvangen we de volledige beschrijving van "De integrale ontwikkeling stadshart 
Hilversum", zoals Hilversum deze heeft uitgewerkt samen met de MRA. 

 
De term 'stadsharten' kwam voor het eerst voor in de collegebrief die u ons op 16 februari 2021 
stuurde inzake Bereikbare Steden. 
 
In de brief staat dat Bereikbare Steden gaat over "de grootste kernen rondom Amsterdam ook wel de 
stadsharten van de MRA genoemd." 
 
In de collegebrief staat: 
"Om geen enkel misverstand te laten bestaan: het college heeft duidelijk naar alle partners 
gecommuniceerd dat de deelname van Hilversum zich beperkt tot de lopende gebiedsontwikkelingen 
binnen de kaders die de gemeenteraad heeft gesteld. Dat zijn: het stationsgebied, het gebied 1221 
en het Arenapark. Wij realiseren ons dat bij (te) snelle lezing van deze brief een associatie gemaakt 
kan worden met het  
voormalige Sleutelgebied. Wij onderstrepen dat zo’n associatie en ambitie voor het college niet aan 
de orde zijn." 
 
U geeft aan dat u zich inzet voor het verkrijgen van extra middelen van het Rijk voor de onrendabele 
toppen en de mobiliteitsopgaven voor de 3 ontwikkelingen die de raad heeft vastgesteld: het 
stationsgebied, het gebied 1221 en het Arenapark. Binnen dit kader vindt Hart voor Hilversum dit 
een goede zaak. 
 
U schrijft: 
"Ambitie, bijdrage aan het herstel van Nederland vanuit onze gemeente en de kosten daarvan 
worden ingebracht bij de kabinetsonderhandelingen, zodat (een deel van) de opgave onderdeel 
uitmaakt van de kabinetsformatie na de verkiezingen van 14 maart aanstaande. Het ministerie van 
BZK heeft aangegeven ontvankelijk te zijn voor plannen die “Nederland vooruithelpen na de 
Coronacrisis” .  
Voor Hilversum vindt deelname dus plaats vanuit de lopende gebiedsontwikkelingen: het 
stationsgebied, 1221 en Arenapark. Het Media Park is en blijft een beeldbepalende, kansrijke en 



 

 

belangrijke locatie voor Hilversum nu en in de toekomst, waarover we in gesprek zijn en blijven met 
de huidige eigenaar. Het college heeft en maakt voor het Media Park echter nu geen concrete 
plannen en het is geen onderdeel van Bereikbare Steden. Wel houden we station Mediapark steeds in 
beeld vanwege de samenhang met de andere stations." 
 
Vraag 5: 

 Graag ontvangen we de aanmelding/documentenset die u heeft ingebracht om te worden 
meegenomen bij de kabinetsonderhandelingen. 

 Wanneer heeft het college deze aanmelding/documentenset vastgesteld? 
 
In de informatiebrief van de MRA van 31 maart staat dat er op maandag 19 april 2021 (op de datum 
van dit schrijven: morgen dus al !) een deelregio sessie voor de Gooi- en Vechtstreek is over de 
Verstedelijkingsstrategie MRA. Deze staat vanaf 9 april ook op het Activiteitenoverzicht van de 
griffie. 
We kunnen ons echter geen Uitnodiging herinneren, zoals gebruikelijk is bij webinars vanuit de 
Regio. Raadsleden en commissieleden van Hilversum, die aan dit Regiopodium zouden willen 
deelnemen, moeten dan op de website van de Regio Gooi- en Vechtstreek zoeken naar de 
betreffende uitnodiging om zich te kunnen aanmelden. Deze gang van zaken komt mijn fractie niet 
erg gebruiksvriendelijk en attent voor. 
 
Vraag 6:  

 Zou u het dagelijks bestuur van de Regio Gooi- en Vechtstreek hier nog eens extra op willen 
attenderen en in de toekomst bij de wijze van uitnodigen voor Regiopodia meer en 
nadrukkelijker de onderscheiden griffies van de gemeenten willen betrekken, zodat 
uitnodigingen in het vervolg in ibabs meer expliciet worden vermeld en zodoende niet of 
minder over het hoofd kunnen worden gezien ? 

 
 
Jan Slingerland 
Fractie Hart voor Hilversum 
 
 
 

 


